
Skolebestyrelsesmøde  
Dato: 14. august 2024 

Tid: 19.00- 21.00 

Sted: Personalerummet 

Indkaldt af: Monica   

Referent: Teddy  

Ordstyrer: Monica 

Deltagere:  Steen Due, David Sommer, Kristina Marker Pedersen, Kathrine Roed Reimers, Jacob 

Therkildsen Madsen, Mikael Lillebæk Teddy Madsen, Karin Nebel, Monica Skovbølling Kruse  

Afbud: Iben Strudsholm, Signe Baastrup 

  

Dagsorden 

Dagsorden Indhold/ramme Referat 

1. Velkommen og 
præsentation 
/Monica 10 min. 

Bordet rundt 
 
 
 

Monica byder velkommen.  
Jacob: Diana 2.kl.  Med fra 2023 
Mikael: Alfred 4. kl, Anders 2. kl. – SB på 4. år 
KM: Indskolingslærer  
KR: Madkundskab og HDS, musik i 4. kl.  
Karin: Carl N. i 6. kl.  
David: Signe i 2. kl.  
Iben: børn i hhv. 2. og 5.  
Signe: barn i 6. kl.  
Steen:  Ingrid 4. kl., Anker 1. kl.  
TM: Viceskoleleder 



Monica uddeler forretningsorden til gennemkig. David synes den 
er relevant og gælder. Stiller spørgsmål omkring 
ambassadørpunktet. Skal ordlyden laves om? Har SB 
medlemmer en dobbeltambassadørrolle? Hvordan med 
loyalitet? Bringe tillidspersonen i spil? 
 

2. Skolebestyrelsens 
rolle og funktion 
/Monica 20 min. 

Orientering  
 
 
 

Monica orienterer omkring hvorfor SB og det lovbestemte i den, 
samt roller og funktioner. Vi håber på at have elevrådsrep. med 
til de kommende møder. De forældrevalgte har bl.a. tilsynspligt. 
Det gør vi fx ved at gennemarbejde retningslinjer og principper.  
De forældrevalgte kan skubbe til skolens måde og tanker. Kan vi 
gøre noget andet/på en anden måde? De er bindeled mellem 
skole og forældre.  
Monica orienterer om hvad man ikke kan som forældrevalgt.    

3. Konstituering samt 
fordeling af 
udvalgsposter 
- Idrætsforeningen 
- Trafik 
- Unicef 
- Lokalråd 
- Principper 
- Kommunikation 

forældre/skole 
-  
/Monica 30 min. 

Drøftelse og beslutning Det skal vælges en formand og en næstformand samt der skal 
besættes flere udvalgsposter. Iben ønsker ikke valg, da hun 
først træder ind i november.  
Karin foreslår Jacob. 
SB drøfter opgaven som formand.  
Mikael melder fra som formand pga. arbejde. 
David foreslår at man kan dele formandsposten. Er der en, som 
gerne vil ud over ham, vil han gerne være ½ formand. David 
spørger Iben om en delt funktion.  
Jacob er åben for en næstformandspost.  
 
Udvalgsposter: 
Økonomi: KM, Steen, 
Idrætsforeningen: Evt. Frank, 
Legeplads: KR, Karin  
Unicef: Jacob,  
Lokalråd: 
Principper: David,TM, Mikael  
Kommunikation mellem forældre/skole: KM har stafetten tager et 



indlæg med på næste møde. 
Trafik: MK, Jacob,  

4. Fordeling af 
forældremøder og 
afstemning af 
indhold 
/Monica 30 min. 

Drøftelse og beslutning 
 

Vi drøfter udvalgene næste gang. Hvilke skal sættes i gang og 
hvilke kan vente.  
Steen 1. kl., 4. kl.  
Karin 6. kl., 8. kl. og 9. kl. 
David: 3. kl., 0. kl.,  
Jacob: 5. kl.  
Mikael: 7. kl., 2. kl.   
SB drøfter hvad der skal siges på forældremøderne. Hvem er vi, 
hvad står vi for? Opfordre forældrene til at komme med 
overvejelser og tanker ind i en god skole etc. David laver et kort 
oplæg / nogle få slides.  

5. Nyt fra 

          -  Elevråd 
-TR 

-SFO 

-Skole 

/personalerepræsent

anter 20 min. 

Orientering 
 

CK som ny kontaktlærer omkring elevrådet.  
KM orienterer omkring opstart i 0. kl. en fantastisk klasse. 6. kl. 
på lejrskole i uge 33. Ny indgang til mellemtrinnet. Hvordan 
undgår vi at gangen bliver en gennemgangsgang?  
Indskolingen har fået et valgfag. Onsdag er der valgfag. Tab og 
vind, kor, kunst i naturen. Pt. 1. – 3. kl. 0. kommer med senere.  
Der kommer ikke en ny studerende på denne side af jul. Vi 
håber på en / flere efter jul.  
Jannie er tilknyttet på UCL. Vi har sagt farvel til Flemming. Hans 
skema og opgaver er dækket internt. Derfor får vi brug for 
vikarer udefra.  
Vi har taget tiltag til en ny ”mellemform” til elever med forskellige 
udfordringer. Hver dag 10.45-12.45. Forskellige lærere og 
pædagoger med forskellige vinkler og tilgange.  
Steen spørger ind til højdespringerne. MK, TM og KR byder ind 
med eksempler på forskellige tiltag.  
TM – orienterer omkring ØSS – Vores Folkeskole – Karin minder 
os om rummelighed som begreb. David nævner fællesskabet 
som omdrejningspunktet. Hvordan arbejder vi med og i retning 
af fællesskabet. Hvad kræver det i klasserne, hos elever og 



personale samt forældrene?  

6. Evt. 
/Monica 10 min. 

Orienteringer 
Emner vi kan tage op på kommende møder 

Mikael spørger ind til økonomien. Steen spørger ind til hvordan 
vi arbejder med at undgå unødigt fravær hos personalet.  
David anerkender arbejder med gangen til mellemtrinnet, 
valgfagene i indskolingen, arbejdet med visionen og 
mellemformen, som ikke skal hedde en mellemform.  

Tak for i dag Næste møde torsdag den 3. oktober 17-19  

 


